

ATTENTION TO STUDENTS!

E. Kwiatkowski UBA informs, that on Wednesday 11th of March 2020 academic lessons will take place according to the plan. The Authorities of University observe and monitor the situation properly.

Soon, there will be next statement connected with part-time studies in Gdynia and Lębork. Due to dynamic development of situation, we recommend to follow information on our Facebook page, website and Virtual Dean's Office. We will immediately inform you about decisions made.

Following Rector's decision from today, on 11th of March 2020 all outside events in our University were cancelled.

We kindly remind, that special sanitary actions were implemented at the University, please comply to the safety policies.

Students who noticed in their well-being the symptoms of an illness, symptoms of a flu, a fever, a cough and persons who are back from unsafe regions are kindly asked to not attend the classes.

ВНИМАНИЕ СТУДЕНТАМ!

Университет Администрации и Бизнеса им. Е. Квятковского в Гдыне информирует, что в среду, 11 марта 2020 года, в соответствии с планом прерут занятия. Администрация университета наблюдает и контролирует ситуацию должным образом.

Скоро будет следующее заявление, связанное с заочной учебой в Гдыне и Лемборке. В связи с динамичным развитием ситуации, мы рекомендуем следить за информацией на нашей странице в Facebook, на веб-сайте и в Виртуальном Деканате. Мы незамедлительно сообщим вам о принятых решениях.

11 марта 2020 года, в связи с решением Ректора, все внешние мероприятия в нашем университете были отменены.

Напоминаем, что в университете были проведены специальные санитарные мероприятия, соблюдайте правила техники безопасности.

Студентов, которые заметили в своем самочувствии симптомы болезни, симптомы гриппа, температуру, кашель и людей, которые вернулись из небезопасных регионов, просим не посещать занятия.